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ZAPISNIK 

sa  29.  sjednice Školskog odbora OŠ „Đuro Ester“ Koprivnica održane 1.2.2023. godine u 
uredu ravnateljice s počekom u 12,00 sati.    
 
Prisutni: 1. Andreja Kerovec Letica, zamjenica predsjednice Školskog odbora, 
                2. Ana-Marija Gončar, član ŠO, 
                3. Maja Raščanec, član ŠO, 
                4. Anica Desnica, član ŠO. 
 
Odsutni: Sanja Antolić, Emina Klasić Dolenec, Andreja Tasoti – opravdano 
 
Sjednici prisustvuju četiri član od sedam Školskog odbora što je natpolovična većina i 
donesene odluke bit će pravovaljane.  
Poziv za 31. sjednicu Školskog odbora poslan je mr. Sanji Prelogović ravnateljici škole.  

Zamjenica predsjednice Školskog odbora gđa. Andreja Kerovec Letica otvorila je sjednicu 
Školskog odbora, pozdravila prisutne i pročitala dnevni red koji je jednoglasno usvojen.  
 
DNEVNI RED: 

1. Verifikacija zapisnika sa  30. sjednice Školskog odbora,  
2. Donošenje odluke o zapošljavanju na prijedlog ravnateljica učiteljice razredne nastave I 

kuhara na određeno puno radno vrijeme, 
3. Donošenje izmjena i dopuna Godišnjeg plana I program rada škole, 
4. Izvješće ravnateljica o stanju sigurnosti, prvođenju preventivnih programa te  mjerama 

poduzetim u cilju zaštite prava učenika i djelatnika škole u I. polugodštu šk. god. 2022./23., 
5. Obavijest o isknjižavanju PŠ Donje Velike iz poslovnih knjige, 
6. Donošenje odluke o trošenju viška sredstava školske kuhinje za nabavu oprema u školskoj 

kuhinji, 
7. Razno.  
 

Točka 1. 

Na zapisnik sa 30. sjednice Školskog odbora nije bilo primjedbi i sa četiri glasa je usvojen i 

verificiran. 

Točka 2. 
Budući da je učiteljica Antonella Fučkar koja je bila zamjena za učiteljicu Petru Štefanec Latin, 
a koja je na roditeljskom dopustu  s danom 9.1.2023. godine počela raditi u produženom 
boravku škola je objavila natječaj za zapošljavanje učiteljice razredne nastave na puno 
određeno vrijeme.  
 
Kuhar Goran Varović koji je također bio na zamjeni kuharici Nataliji Pintarić koja je na 
roditeljskom dopustu s danom 9.1.2023. godine tražio je sporazumni raskid radnog odnosa na 
odlaska na drugo radno mjesto, također je objavljen natječaj za zapošljavanje kuhara na 
određeno puno radno vrijeme. 
 
Natječaj je objavljen na web stranicama i oglasnim pločama Hrvatskog zavoda za zapošljavanje 
i škole u vremenu od 19. do 27.1.1023. godine.  
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Za radno mjesto učiteljice primljene su tri ponude: Ines Jocić, Patricia Bajivić i Tihana Ban. Sve 
ponude su bile pravovremene i potpune i kandidatkinje ispunjavaju uvjet iz natječaja, magistre 
su primarnog obrazovanja.  
 
Povjerenstvo za procjenu i vrednovanje kandidata imenovano od ravnateljice donijelo je 
odluku od usmenom testiranju (intervjuu) kandidata.  
 
Na usmeno testiranje (intervju) odazvala se samo jedna kandidatkinja Ines Jocić iz Koprivnice, 
magistra primarnog obrazovanja. Po završenom intervjuu povjerenstvo je ravnateljici predalo 
rang listu s jednom kandidatkinjom.  
 
Ravnateljica je predložila Školskom odboru da donese prethodnu suglasnost za zapošljavanje 
Ines Jocić na određeno puno radno vrijeme na mjestu učiteljice razredne nastave do povratka 
učiteljice Petre Štefanec Latin.  
 
Školski odbor je na prijedlog ravnateljice donio sa četiri glasa prethodnu suglasnost za 
zapošljavanje Ines Jocić na određeno puno radno vrijeme na mjestu učiteljice razredne 
nastave do povratka učiteljice Petre Štefanec Latin.  
 
Za radno mjesto kuhara primljene su četiri prijave. Sve prijave su pravodobne i potpune a 
kandidati ispunjavaju uvjet iz natječaja. Ponude su poslali: Josipa Ostojčić, Petra Lukić, Romina 
Dolenec, Marko Sršić.  
 
Povjerenstvo za procjenu i vrednovanje kandidata imenovano od ravnateljice donijelo je 
odluku od usmenom testiranju (intervjuu) kandidata.  
 
Na usmeno testiranje (intervju) odazvalo se troje kandidata, Josipa Ostojčić, Romina Dolenec 
i Marko Sršić.   
 
Po završenom usmenom testiranju Povjerenstvo je ravnateljici predalo rang listu kandidata s 
bodovima.  
 
Ravnateljica je predložila Školskom odboru da donese prethodnu suglasnost za zapošljavanje 
Romine Dolenec koja je po bodovima druga na rang listi jer je Marko Sršić izjavio da odlazi na 
drugo radno mjesto koje je na neodređeno vrijeme. 
 
Školski odbor je na prijedlog ravnateljice donio sa četiri glasa prethodnu suglasnost za 
zapošljavanje Romine Dolenec na određeno puno radno vrijeme na mjestu učiteljice kuharice  
do povratka kuharice Natalije Pintarić. 
 
Točka 3. 
S danom 9.1. u školi je počeo s radom produženi boravak za učenike od 1. do 4. razreda.   
Učiteljice koje rade u produženom boravku i stručna služba škole izradile su Kurikulum za 
produženi boravak, a isto tako morali smo izmjeniti  i dopuniti Godišnji plan i program rada 
škole i unijeti Plan rada produženog boravka i zaposlene.  
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Kurikulum i I. izmjene i dopune GPiP škole za 2022./23. godine razmatralo je Učiteljsko vijeće 
i Vijeće roditelja i ravnateljica predlaže Školskom odboru da donese kurikulum i I. izmjene i 
dopune GPiP škole. 
 
Školski odbor je sa četiri glasa na prijedlog ravnateljice donio Kurikulum produženog boravka 
i I. izmjene i dopune GPiP škole.  
 
Točka 4.  
Ravnateljica je Školskom odboru pročitala Izvješće o o stanju sigurnosti, prvođenju preventivnih 
programa te  mjerama poduzetim u cilju zaštite prava učenika i djelatnika škole tijekom I. polugodišta 
ove školske godine. Napomenula je da smo proveli propisana ispitivanja svih trošila I izvora energije u 
školi, sastajao se odbor zaštitie na radu, stručna služba u suradnji s razrednicima I učenicima provode 
školske preventivne programe.  
 
Školski  odbor s četiri glasa usvojio je Izvješeće o stanju sigurnosti, prvođenju preventivnih programa 
te  mjerama poduzetim u cilju zaštite prava učenika i djelatnika škole u I. polugodštu šk. god. 
2022./23., 
 
Točka 5. 
PŠ Donja Velika zatvorena je od 2033. godine po nalazima građevinske, sanitarn isnpekcije. Otada se 
učenici prevoze u našu školu na nastavu od 2. do 8. razreda. O zatvaranju  područne škoel 
obaviješteni su osnivač grad Koprivnica, Županija KC-KŽ i Ministartvo znanosti i obrazovanja.  
 
Uvidom u gruntovni izvadak škola “Đuro Ester” nije upisana kao vlasnik zgrade škole  niti okolnog 
zemljišta.  
 
Vezano s tim  ravnateljica predlaže Školskom odboru da donese odluku o isknjižavanju PŠ Donje 
Velike iz poslovnih knjige škole.  

 
Školski odbor sa četiri glasa donio je odluku o isknjižavanju PŠ Donje Velike iz poslovnih 
knjiga škole. 
 
Točka 6.  
Od II. polugodišta ove školske godine troškove prehrane učenika u školskoj kuhinji plaćati će 
Ministarstvo znanosti i obrazovanja. U školi od 362 učenika njih 358 se hrani. Obzirom na 
financiranje MZO prehrane mi imamo višak sredstva od uplate roditelja za školsku kuhinju u 
iznosu od =123.835,35 kn sa danom 31.12.2022. godine. Ovo nije konačan iznos jer još 
imamo nešto dugovanja a nešto i povrata sredstava roditeljima.  
 
Ravnateljica predlaže Školskom odboru da donese odluku da višak sredstva od školske 
kuhinje škola utroši u nabavu i investicijsko održavanje u školskoj kuhinji. Moramo nabaviti 
novi topli stol, postojeći je već popravljan i očito mu isteklo vrijeme, tako je i s 
kruhoreznicom, zatim trebamo električni štednjak profesionalni, transportna kolica, radni 
stol od rostfraja, blender. Moramo izmjestiti stari kiper na njegovo mjesto staviti ćemo 
konvekcijsku pećnicu što iziskuje dovođenje struje i popravak pločica i poda. 
 
Školski odbor s četiri glasa donio je odluku da se višak sredstava od školske kuhinje potroši za 
nabavu opreme, investicijsko održavanje i sitni inventar za potrebe školske kuhinje.  
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Točka 7. 
Ravnateljice je obavijestila Školski odbor da smo dobili akreditaciju u okviru Poziva na 
podnošenje prijedloga vezano uz projekte Erasmus+ što znači da više ne moramo pisati 
projekte nego se samo priključujemo u provedbu. Za ovaj uspjeh zaslužna je naša učiteljica 
povijesti i geografije Mirna Kovačić koje je dosad pisala projekte na kojima smo uvijek 
prolazili. U projektima dosad sudjelovali su učitelji i učenici naše škole.  
 
NCVV odabrao je našu školu za eksperimentalnu vezano uz analizu testiranja učenika. 
 
Za kraj ravnateljica napominje da sve aktivnosti, informacije i ostalo može se vidjeti na web 
stranici škole.  
 
 
 
Sjednica je završila u 12,40 sati. 
 
 
Zapisničar:                                                                                            Predsjednik Školskog odbora: 
Marina Kozjak                                                                                      Sanja Antolić, dipl. uč. 
 
 
 
 


